



Programmes

Dec to Feb

2024/25 season

节目

12月至2月

2024/25 音乐季

12-15

Dec 2024

2024年12月12至15日

Esplanade Recital
Studio & Online

滨海艺术中心音乐室与
线上同步举行

DING YI CHINESE CHAMBER
MUSIC FESTIVAL 2024
《鼎艺华乐室内乐节2024》

18&19

Jan 2025

7.30pm & 3pm

2025年1月18与19日，
晚上7时30分与下午3时

School of the Arts
Theatre

新加坡艺术学院剧场

NOSTALGIA
《怀旧经典》

9

Feb 2025

7.30pm

2025年2月9日，
晚上7时30分

China Cultural
Centre

中国文化中心

GO LOCAL!
HAPPY CHINESE NEW YEAR
够 Local!《欢乐春节》

12-15

Dec 2024

2024年12月12至15日

Esplanade Recital
Studio & Online

滨海艺术中心音乐室与
线上同步举行

TICKETS
FOR SALE
ON SISTIC

DING YI CHINESE CHAMBER MUSIC FESTIVAL 2024 《鼎艺华乐室内乐节2024》

The 6th edition of the Ding Yi Chinese Chamber Music Festival, organised by Ding Yi Music Company in collaboration with Esplanade – Theatres on the Bay, will take place from 12 to 15 December 2024. This year's festival will showcase the finest in Chinese chamber music through a series of concerts and activities, featuring acclaimed ensembles such as Windpipe Chinese Music Ensemble (Hong Kong), C-Camerata (Taiwan), and "Bows and Strings' Dance" Erhu (Huqin) Ensemble (China).

Enjoy immersive experiences that will empower you to shape the future of chamber music!

由鼎艺团与滨海艺术中心联合主办的第六届《鼎艺华乐室内乐节》将于2024年12月12日至15日举行。本届音乐节邀请到中国“弓弦舞”二胡（胡琴）重奏组、香港竹韵小集、台湾中央C室内乐团（C-Camerata）等知名海内外乐团，通过一系列音乐会、工作坊等相关活动，展示最优秀的华乐室内乐作品。

鼎艺华乐室内乐节以不同的音乐风格来展现华乐室内乐的独特魅力，凝聚海内外音乐知己，共创未来经典之声！

Tsung Yeh
Festival Director
叶聪，音乐节总监

Wong De Li, Dedric
Associate Festival Director
黄德励，音乐节副总监

Yang Xue
Festival Artist
杨雪，驻节艺术家



18&19

Jan 2025

7:30pm & 3pm

2025年1月18与19日,

晚上7时30分与

下午3时

School of the Arts
Theatre

新加坡艺术学院剧场

NOSTALGIA

《怀旧经典》

Huaxia Cultural Hub presents Nostalgia, an innovative concert weaving together the glamour of the Chinese jazz age with the timeless beauty of Classical Chinese art songs. Audiences will journey through the golden era of 1930s, where sultry jazz melodies meet the elegance of traditional Chinese poetry set to music.

This harmonious fusion of East and West features Ding Yi Music Company led by conductor Wong De Li, Dedic with violinist Sayuri Kuru, singers Shaun Lee, Luo Jing and Zhuang Jie, and directed by Xavier Kang.

华夏文化促进会呈现《怀旧经典》，是一场创新音乐会，将中国爵士时代的魅力与经典中国艺术歌曲的永恒之美交织在一起。观众将穿越回到20世纪30年代的爵士黄金时代，在那里，慵懒迷人的爵士旋律与优雅的中国传统诗歌相遇。

这场东西方音乐的和谐融合，由黄德励指挥的鼎艺团呈现，邀请了小提琴家久留早百合，歌手李颂恩、罗静、庄杰共同演绎，并由江勇锋担任导演。

Wong De Li, Dedic
Conductor

黄德励, 指挥

Luo Jing

Vocalist

罗静, 歌手

Sayuri Kuru

Violin

久留早百合, 小提琴

Zhuang Jie

Vocalist

庄杰, 歌手

Shaun Lee

Vocalist

李颂恩, 歌手

Xavier Kang

Director

江勇锋, 导演



9

Feb 2025
7.30pm
2025年2月9日,
晚上7时30分

China Cultural
Centre
中国文化中心

GO LOCAL! HAPPY CHINESE NEW YEAR

够 Local! 《欢乐春节》

Ring in the Year of the Snake with Ding Yi Music Company's Go Local! series at the Happy Chinese New Year Concert. Experience a spectacular blend of Chinese musical traditions and modern melodies that bring the festive spirit to life.

This joyous celebration weaves together the rich heritage of Chinese music with a vibrant, contemporary twist. Join us for an unforgettable evening of music, culture, and Chinese New Year cheer!

鼎艺团的“够Local!”系列将首次来到中国文化中心,在佳节之际为大家呈现《欢乐春节》音乐会,通过美妙的乐曲营造祥和喜庆的节日氛围,带领您在华乐室内乐的传统韵味与现代旋律的精彩碰撞中,一起喜迎蛇年的到来!

Wong De Li, Dedric
Conductor
黄德励, 指挥

